
     

 

Samen op weg naar 2024 
 
De werkgroep TOE en de Bewonersraad zitten niet stil. De tentsessies in september hebben genoeg 
aandachtspunten opgeleverd om mee aan de slag te gaan. We houden u graag via het Eikeblad op de 
hoogte. 
 
Trefcentrum 
De kogel is definitief door de kerk, TOE zal het door het kerkbestuur aan hen aangeboden 
Trefcentrum zelf niet kopen. Financieel en organisatorisch is dat niet haalbaar. De Gemeente is nu 
aan zet. Begin december spraken we weer met wethouder Jordy Clemens. Na dit positieve gesprek 
zijn we er van overtuigd dat in het nieuwe jaar concrete stappen worden gezet m.b.t. school en wijk. 
  
Woningtoewijzing in het Eikenderveld 
Er worden veel vragen gesteld over het hoe en waarom van woningtoewijzing in het Eikenderveld. 
Die vragen hebben wij doorgeleid naar Weller en naar de Gemeente. Er is door beide instanties al 
onderling overleg geweest en in januari zitten we met wethouder Casper Gelderblom om tafel om 
deze materie te bespreken. Hopelijk kunnen we daarna antwoord geven op vragen van bewoners.  
 
Verkeersveiligheid 
Ook met betrekking tot dit onderwerp zijn we in de gesprek met de Gemeente. De wensen/klachten 
van de bewoners zijn in kaart gebracht. We mogen binnenkort een medewerker Verkeer in de wijk 
begroeten en laten zien waar de knelpunten zijn.     
 
Overlast 
Er is het laatste jaar regelmatig afstemming geweest met Handhaving en Politie over overlast. De 
problemen zijn in kaart gebracht. Daar waar nodig is corrigerend opgetreden. De samenwerking is als 
zeer prettig ervaren. Voor bewoners worden maatregelen vaak te traag en niet volledig genomen, 
maar als uitgelegd wordt waarom zaken gaan zoals ze gaan ontstaat er veel meer begrip.    
 
In dit kader kunnen we het niet vaak genoeg herhalen, meld overlast. Pas dan worden de klachten 
concreet aangepakt en niet weggezet als een incidentje.  
 
Bewonersinitiatieven 
Bij de tentsessies werd vaker gesproken over plannen die de wijk ten goede komen. Prima. Maar laat 
het niet bij een praatje en neem zelf initiatief!  
 
Werk samen met buurtbewoners een plan uit en leg dat voor aan de gemeente. Op de site van de 
Gemeente leest u ‘’Buurtinitiatief? Ja, graag! Wilt u zelf de handen uit de mouwen steken om uw 
buurt te verbeteren? Dat kan op allerlei manieren. De gemeente biedt ondersteuning en subsidies 
om u te helpen een actieve rol in uw eigen buurt te spelen.”  



 
Bijvoorbeeld via de Buurtdeal 
Pak uw kans om Heerlen groener, leuker, gezelliger, veiliger en mooier te maken dan het al is. Van 
het plantsoen een outdoor fitness maken of liever een buurt-moestuin? Een jeu de boules baan op 
het verloren plaatsje langs dat hoekpand? Leuk! Alle ideeën zijn welkom. Vul hiervoor het 
aanvraagformulier in. https://www.heerlen.nl/buurtdeal-aanvragen.html  
 
Gebroeders Hennenplantsoen 
Een voorbeeld van zo’n bewonersinitiatief zijn de plannen om het parkje waar de saxofoonspeler 
staat op te knappen. Het parkje is ingeklemd tussen Gebroeders Hennenstraat, Sint Angelastraat en 
het Overloon. De subsidies zijn nagenoeg rond en i.s.m. de Basisschool is wijkbewoner Huub Ortmans 
een van de initiatiefnemers. Onlangs lanceerde Erik de Ruiter een idee om een aandenken aan Harry 
Franz te realiseren. Misschien is daar ook een prima plek voor in het plantsoen. Als de eerste spade 
de grond in gaat hoort u er meer over.   
 
Bewonersraad 
Zoals al eerder aangegeven werkt TOE nadrukkelijk samen met de Bewonersraad. Na het overlijden 
van kartrekker Harry Franz heeft de Bewonersraad gekozen voor een ‘tussenjaar’. Tijd om zich te 
beraden en waar nodig vacatures op te vullen. Cor van Schendel is geen lid meer en Harry Franz en 
Wiel Steijns zijn ons afgelopen jaar ontvallen. Bovendien zal secretaris Rens van de Kuit per 1 januari 
a.s. stoppen als secretaris. We houden u op de hoogte.   
 
Volgende Eikeblad 
Het Eikeblad verschijn als er voldoende kopij binnen is. Dat kan dus af en toe wat langer duren.  
Maar als er belangrijke zaken zijn informeren we u sowieso ook via de Facebook pagina ‘Eikenderveld 
Wijknieuws’ en natuurlijk via de website van de Bewonersraad.     
 
Zoals u kunt lezen wordt daadwerkelijk aandacht besteed aan de punten die zijn aangeleverd. Op alle 
fronten zijn we actief om Eikenderveld leefbaar te houden. Voor een wijk om trots op te zijn. En dat 
moeten we met z’n allen doen. Alleen SAMEN zijn we sterk. 
 
Terugblik 
Het jaar loopt ten einde. Tijd om terug te blikken. We zijn blij dat we een luisterend oor hebben 
gevonden bij onze buurtregisseur Etiënne Colson en daardoor ook bij zijn collega’s van de Gemeente 
Heerlen. Een luisterend oor is echter niet genoeg, er moeten ook concrete resultaten komen en daar 
hebben we alle vertrouwen in.  
 
Verder zijn we blij met alle mooie feesten en bijeenkomsten die in de wijk zijn georganiseerd door 
diverse instanties, verenigingen en werkgroepen. Vrijwilligers chapeau! Jullie inspanningen zorgen 
voor de o zo belangrijke verbinding in de wijk! 
 
Zoals gezegd hoort terugblikken bij de tijd van het jaar. Wij vinden het echter nóg belangrijker om 
vooruit te blikken naar 2024. Voor dat nieuwe jaar wensen we iedereen een goede gezondheid en 
veel levensgeluk! Geniet van de Feestdagen! Vier het leven!      
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